
Skolebestyrelsesmøde  
Den 27.april 2020 
På Skype/Knudsøskolen Sted kommer i 
kalenderinvitationen. 
Kl. 19- 21.30 

  

Deltagere 
 

 Rasmus, JH, LE, LD, Susanne Rytter, Hans, 
Simon, ANH, Bjarke, Kasper, Susanne, 
Willads, Marianne 

1. Godkendelse af referat og dagsorden  Referat godkendt 

2. Genåbning – Status og justeringer 
(30 min) 
 

O+D Jette orienterede om opstart. Ros til 
forældre og børn. Alle har ”rettet” godt 
ind, og alle har været gode til finde sig til 
rette.  
Mange spg. dukker op hen ad vejen. Bl.a. 
om vi SKAL blive hjemme i 48 timer efter 
raskmelding, legetøj der skal vaskes, 
bøger, Aula med planlægning af 
afhentning mm. 
Bemandingen er optimal og betyder, at vi 
har folk nok ved sygdom. 
Desværre må 6. kl. ikke komme i skole 
endnu. 
Pedellerne har haft travlt med at sætte 
nye vaske op. Rengøring gør ekstra rent og 
lærere/pædagoger gør deres bedste for at 
give børnene en rar skoledag. 
Vi har haft besøg af sundhedsplejersken, 
og hun godtog i det store hele vores 
opdeling af børn.  
Desværre må børn ikke selv vaske legetøj i 
børnehaven. 
Hvordan med hjemmeundervisning? Skal 
det stadig være nødundervisning? En 
opgave vi skal være opmærksomme på. 
Simon og Willads oplever, at der er for lidt 
at lave. Vil gerne lave noget mere 
gruppearbejde. 
I yngste team synes de, at det fungerer 
fint med opdelingen og undervisningen. 
Ældste team har også fået det til at 
fungere, og deler fjerundervisningen 
imellem sig.  
I Hulen er det gået over al forventning. 
Der kom velforberedte og glade børn og 
forældre den første dag. Det er dejligt 
med al det udeområde. Personalet 
oplever, at det er blevet nemmere for 
forældre at aflevere børnene. Og 
strukturen er dejlig og godt for Hulen. 



Formanden fortæller, at han har hørt 
meget godt fra forældrene om vores 
åbning. 
 

3. Læreplan for Hulen (45 min) Bilag 
kommer mandag den 20/4. Susanne 
fremlægger læreplanen. 

 

O+D+
B 

Susanne orienterede om Hulens arbejde 
med lærerplanen, som personalet har haft 
god tid til at lave, da personalet var 
hjemsendt.  
I lærerplanen har de taget udgangspunkt i 
det overordnede som en grundplan. 
Senere dykker personalet ned i planen og 
fordyber sig.  
Susanne har fået gode input til 
lærerplanen fra forældrerådet. 
Der er planer om at lave et læreplantræ 
med forskellige temaer. Rent fysisk vil det 
kunne ses i Hulen. Her vil forældrene 
kunne se, hvad Hulen arbejder med pt. 
Derudover vil der være opslag med, hvilke 
aktiviteter/temaer Dino, Sommerfugle og 
Hajer arbejder med. 
Hulen er i proces og lærerplanen giver 
personalet mulighed for at gå i dybden.  
 
Respons fra bestyrelsen positiv og 
anerkendende.  
 
 

4. Skolestruktur. Status og 
fremadrettet handleplan. (45 min) 

O+D+
B 

Hans har haft kontakt med flere politikere. 
Holdningen generelt hos dem, er, at der 
ikke bliver tale bliver tale om 
skolelukninger i denne omgang. Med det 
forbehold, at økonomien ikke bliver 
dårligere fremover. 
Nye beregninger kommer d. 6. maj. 
Hans har ikke foretaget sig yderligere. 
PK har nævnt, at alt ligger stille pt. Og han 
mener ikke, der sker noget inden næste 
valgperiode. 
I forhold til Bjedstrups udspil har 
skolebestyrelsen betænkeligheder mht. til 
forslag om skoledistrikt. Skal helst ikke gå 
ud over Knudsøkolens elever fra 
Kildebjerg. 
Opbakning til tiltag, men kan vi bakke op 
om beregningerne, når vi ikke kender alle? 
Vi er interesserede i flere beregninger – 
også på en tosporet Knudsøskole. 
Mest af alt ligner Bjedstrups udspil noget, 
der taler ind i deres dagsorden.  



Vi bakker selvfølgelig op om, at de små 
skoler ikke skal lukke! 
Det kunne være rart at kende et realistisk 
bud på, hvorfor Mølleskolen ikke er 
interesseret i at få en udskolingsskole.  
Skaterpark, klatreklubben mm. til de unge 
kunne være et indspark i diskussionen til 
en ny skole for udskolingen. 
Musikværkstedet: Børnene må gerne 
være skolen, mens de venter på at komme 
til musik. Vi melder ud til forældrene, hvor 
børnene kan være. 
 
 

5. Økonomi (15 min) Bilag sendes 
inden mødet. 

O+D Jette gennemgik budget. JH gjorde 
opmærksom på, at skolen har købt ekstra 
hænder ind i denne Corona tid.  
Ledelsen er bekymret for SFO/Klub efter 
Corona tid, men omvendt kunne det 
betyde, at børnene er glade for at komme 
tilbage i SFO/Klub. 
I Hulen er der stigende antal børn 
indmeldt. Så det ser fint ud med 
børnetallet i børnehaven. 
 

6. Skolebestyrelsesvalg  
 Skal Knudsøskolen have tekst med i ny 
styrelsesvedtægt, og vil vi ansøge om 
forskudte valg? (15 min) Punktet 
udsættes til kommende møde, hvis 
tiderne på de øvrige punkter ikke holder. 

O+B Hvor mange skal vi være i 
skolebestyrelsen? 5 forældrevalgte eller 7 
forældrevalgte?  
4 årige valgperioder med forskudte valg?  
 
Der blev enighed om 5 
forældrerepræsentanter, hvor en kommer 
fra Hulen. Skolebestyrelsen sigter på, at 
der en repræsentant fra hver klasse. 
Det blev besluttet, at vi starter op med 
forskudte valg fra 2022.  
 

7. evt. og næste møde 2. juni  
o Trivselsmåling 2020  
o Årshjul kommende skoleår 
o  

 

 Cykelsti op på skolen 
JH tager kontakt med fædselskontakt i 
kommunen. 

 


